
 
 

ACTA DE  LA REUNIÓ PRESENCIAL DE  LA  JUNTA DIRECTIVA DE  LA UNIÓ DE MAGATZEMISTES DE 

FERROS  DE  CATALUNYA  I  BALEARS,  CELEBRADA  EL  DIA  15  DE  NOVEMBRE  DE  2024,  AL  HOTEL 

PLAYAFELS, A CASTELLDEFELS. 
 

Sent  les 11:00 hores del dia 15 de novembre de 2024, es celebra la reunió de forma presencial de la Junta 

Directiva de l’entitat, prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 

 
ORDRE DEL DIA: 
PRIMER  |  Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
SEGON  |  Informació sobre la Junta de la UAHE celebrada el 17 de setembre de 2024 via zoom. 
TERCER  |   Informació sobre la Junta de la UAHE celebrada el 15 d’octubre de 2024. 
QUART  |  Reunions de Zona / Situació no Associats /Situació del mercat per Zones. 
CINQUÈ  |  Web Unió / Promptuari App ‐ web 
SISÈ    |  Loteria 2024 
SETÈ    |  Sant Eloi 2024 
VUITÈ   |  FÒRUM 2024  
        Pressupost /Enquestes/Resultats/Comparatives/Recomanacions 2025/InfoAcero 
NOVÈ   |  Dinar de Junta 
DESÈ    |   Assumptes diversos – Ferros Sabadell 

 
 

Assistents: 
Sr. Jose Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Joan Prats Gil de Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Pol Agustí Olivas, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sr. Jordi Gorgori Pàmies, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
‐ 
Absents: 
Ferros Poch, S.A. 
Hierros y Aceros de Mallorca, S.A. 
                    
Els assistents, presents o representats, representen el 78% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   
Per la Vicepresidenta es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti 
protesta. 



 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes,  la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT 
els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
S’acorda  l’aprovació  de  l’acta  anterior,  corresponent  a  la  Junta  Directiva  celebrada  el  passat  13  de 
setembre de 2024. 
 

 SEGON i TERCER. Informació sobre les Juntes de la UAHE celebrades el 17 de setembre i 15 d’octubre 
 
President i Vicepresidenta comenten els trets més rellevants de la reunió: 

17 de setembre: 
‐ Es presenten les estadístiques fins a juliol 2024. 
‐ Balanç del Steel Net Forum i de l’Assemblea General. 
‐ Creada una comissió per estudiar els Índex de la UAHE. 
‐ Sol∙licitats pressupostos de reforma de l’oficina. 

 
15 d’octubre: 

‐ Es presenten les estadístiques fins agost 2024. 
‐ Posada en marxa la comissió per els nous índex de la UAHE. 

 Seran set índex: Perfils Estructurals, Comercials, xapa industrial, corrugat, mallazo, 
tub i xapa formato. 

 S’ofereix  als  associats  participar,  garantint  la  confidencialitat  de  les  dades 
entregades. 

 Decalatge de 2/3 mesos. 
 Publicació a principis de 2025. 

‐ Felicitació per la gran convocatòria del Fòrum i l’atractiu programa per al 20 aniversari. 
‐ Pròxima reunió presencial 28 de novembre. ( Dinar de nadal ) 

 

 QUART. Reunions de Zona / Situació no Associats /Situació del mercat per Zones. 
 
Es continua fomentant les REUNIONS DE ZONA: 
 
Reunions al Barcelonès. 
Realitzada reunió el 15 de novembre. 
Pendent reunió el 24 de gener. 
 
Reunions a Tarragona. 
Realitzada reunió el 27 de setembre. 
Pendent reunió el 14 de febrer. 
 
Reunions a Lleida. 
Posposada reunió el 20 de setembre. 
Pendent reunió el 31 de gener. 
 
Reunions a Girona. 
Realitzada reunió el 18 de setembre. 
Realitzada reunió el 06 de novembre. 
Pendent reunió el 15 de gener. 
 
NO ASSOCIATS:  
Sense canvis. 
 



 

 CINQUÈ. Web Unió / Promptuari App – web 
 
Es presenta a la Junta Directiva el Promptuari digital, que també s’ha inclòs a la web MAGFERROS. 
En les reunions de Zona s’han demanat realitzar unes modificacions a la App per fer‐la mes últil. 

‐ Botó a la calculadora “Calculo Nuevo” 
‐ Maxacar el nº 1 quan vols ficar el nou 

Es  proposa  explicar  com  funciona  en  les  properes  reunions  de  zona  i  a  l’Assemblea  2025  donar  als 
Associats un marc amb el QR per entrar a la App.  
 

 SISÈ. Loteria 2024 
 
Es demana al Gato Negro la loteria com cada any – El número es el 64496 
 

 SETÈ. Sant Eloi 2024 
 
S’ha enviat la inscripció de la 43a Edició del Sant Eloi. Restem a l’espera de les inscripcions.  
Es  farà  Reconeixement  al  Sr.  Conrad Magre  Potau  i  l’Aniversari  dels  50  anys  de  Laminados  y  Tubos 
Aparicio, S.A. 
 

 VUITÈ. FÒRUM 2024 Pressupost /Enquestes/Resultats/Comparatives/Recomanacions 2025/InfoAcero 
 
Es presenta en Junta Directiva el Pressupost del Fòrum 2024, Una comparativa dels pressupostos amb 
els anys anteriors, els resultats de les enquestes, el llistat dels Assistents i una comparativa d’assistència 
per sectors i empreses. 
 
La Junta Directiva està molt satisfeta del Fòrum 2024 i dels imputs dels Assistents. 
 
La persona encarregada aquest any d’enviar  l’escrit a  la UAHE va ser el President el Sr.  Josep Arimany 
Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
 
Es proposa per al 2025:  

‐ Ponència de Àurea Rodriguez per Fòrum o Assemblea 
‐ Presentadora nova: Txell Esteve 
‐ Volen mes temes o ponències de Siderúrgia ( mes visibilitat als magatzems de Portugal / Itàlia / 

França / Espanya ) 
‐ Es mantindran els preus de 2024. 

 

 NOVÈ. Dinar de Junta 
 
Es presenta a la Junta Directiva l’itinerari i horaris del Dinar de Junta: 
 
Dia:   05 de desembre de 2024 
Lloc:   La Fageda 
Horari:  12:00‐12:45h   Explicació dels orígens de la Fageda, la nostra missió i els nostres fonaments. 

12:45‐13:30h   Visita a les instal∙lacions: veurem el camp de pastura, la granja i la fàbrica de 
làctics i melmelades des de l’exterior 

13:30‐14:00h   Desplaçament a Santa Pau 
14:00‐14:15h   Visita a la Plaça de Santa Pau 
14:15h     Dinar a Cal Sastre  
    



 

 DESÈ. Assumptes diversos – Ferros Sabadell 
 
Es donarà la informació d’alta com Associat Col∙laborador a Ferros Sabadell. 
La Junta Directiva decideix no fer‐se socis de la UPM. Es donarà les gràcies al Sr. Jaume Gumà de Ferros 
Gumà per l’oferiment de ser el representant de la Unió a les reunions de la UPM. 
 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐ Pendent de realitzar una Junta Directiva a Mallorca. 
‐ Propera visita 2025 – Chinchurreta – Aranda de Duero. 

 
La  Vicepresidenta,  sense  d’altres  assumptes  per  tractar,  aixeca  la  sessió,  i  s’estén,  a  continuació 
d’aquesta, la present acta, sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Jose Arimany Palau, en representació de    Sr. Jose Casanovas Crusafon, en representació de 
Arimany Ferros, S.L.            Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 


